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“He makes the clouds his chariots…用雲彩為車輦 ”  
【 Psalm 詩篇 104:3 】  
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*UHHWLQJ�DQG�:HOFRPH��彼此问安和欢迎 

&DOO�WR�:RUVKLS��宣召   

6RQJV�RI�:RUVKLS���詩歌敬拜 

2IIHULQJ
��奉獻� 

3DVWRUDO�3UD\HU��禱告 

%LUWKGD\V�DQG�%OHVVLQJV��生日祝福 及问候 

&KLOGUHQ·V�0RPHQW��兒童時间 

$QQRXQFHPHQWV���教会家訊分享 活动通知 

+\PQ�RI�3UHSDUDWLRQ���用詩歌准备我们的心 7HDFK�0H�7K\�:D\������� 
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6HUPRQ��证道  ´&RPLQJ�RQ�WKH�&ORXGVµ�–�3DVWRU�/HH�� 

+\PQ�RI�5HVSRQVH��回应詩歌 �5HMRLFH�7KH�/RUG�,V�.LQJ������ 

&ORVLQJ�3UD\HU��結束禱告 

“Sing to God, sing in praise of his name, extol him who 
rides on the clouds; rejoice before him – his name is the 
LORD. 你們當向 神唱詩、歌頌他的名．為那坐車行過曠野的、

修平大路．他的名是耶和華．要在他面前歡樂。 ” 
【Psalm 詩篇 68:4】 
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‘Again the high priest asked him, “Are you the Messiah, the Son of 
the Blessed One?” “I am,” said Jesus. “And you will see the Son of 
Man sitting at the right hand of the Mighty One and coming on the 

clouds of heaven. 大祭司又問他說、你是那當稱頌者的兒子基督不是。耶穌

說、我是．你們必看見人子、坐在那權能者的右邊、駕着天上的雲降臨。  ”  
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9LVLWRUV�DUH�HQFRXUDJHG�WR�YLVLW�WKH�:HOFRPH�&HQWUH�
IRU�LQIRUPDWLRQ�DERXW�FKXUFK�DFWLYLWLHV�� 咨询教会事

工及活动的內容細節，请到体育室内的 。 
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Mini-Prayer Retreat:  Sat., Aug. 10, 9am- noon in the fireside lounge. 

Join us for a time when we quieten our hearts, seeking God's presence 

through listening prayer, mediating on Scripture, reflecting on God's creative 

nature, and praying for each other.  We will also join together with "One 

Great Hour of Prayer" from 10-11am.  Free -- just bring a Bible, notebook, 

and pen.  Light snacks and refreshments will be provided. Please talk to Pas-

tor Lee for more information. 

，8月10號, 上午 9 點到中午，教會交誼聽。 

一同安靜在 神的面前，我們的心，尋求神

的同在，禱告和彼此代禱，思想經文。請攜

帶聖經和紙筆。教會提供簡單茶點，細節請

洽詢 Lee 牧師。 

OUTDOORS 

We will have our tea and coffee fellowship time on the lawn, and while we 

enjoy tea and coffee,  the youth will be handing out Trinity Baptist Church bro-

chures to passers-by, and the Welcome Centre will set up a table with church 

ministry brochures, and Christian literature to give away. This is an opportunity to 

encourage visitor attendance at Trinity, raise an awareness of our worship times, 

and the many ministry programs we offer. Join us for tea and coffee outdoors. 

 Sunday  August 18  from 10 to 11 am 

絕佳機會認識新朋友, 瞭解教會各項福音事工. 
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八月四號 (下周日)(以及每月第ϭ個主日聖

餐主日Ϳ 請攜帶 (廠商包裝)不易變質的食物,

放到位於教會體育室裡歡迎中心的收集箱內。

将捐献给有需要的人 


